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Министар просвете, науке и технолошког развоја Младен Шарчевић изјавио је да
Предлог закона о дуалном моделу студија у високом образовању омогућава да студенти
стичу знања кроз учење и рад у компанијама, а то ће донети низ користи за
високошколске установе, послодавце и студенте.

  

  

Тиме се, како је рекао Шарчевић у Скупштини Србије, повећава релевантност високог
образовања, повећање запошљавања свршених студената и осавремењивање наставног
процеса кроз сарадњу са привредом.

  

Он је истакао да студенти који се определе за такву врсту студија могу да рачунају на
велику подршку компанија уз "добар уговор" и гарантован посао.

  

"Ово је реформски правац оних грана развоја привреде који засигурно задржавају
младе људе у земљи добар сигнал компанијама које имају развојне правце и
страживачке лабораторије у Србији", рекао је Шарчевић.

  

Он је подсетио да је пре две године усвојен Закон о дуалном образовању у средњим
школама и да је уз све критике одређеног дела јавности тај модел показао као "добра
прича".
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Према подацима које је изнео, у првој години било је 400 ђака, а ове године их има 7.400,
што је показатељ да заинтересованост расте из године у годину.

  

Министар је истакао да су у изради Предлога закона о дуалном моделу студија у
високом образовању учествовали Институт "Михајло Пупин", и факултети београдског
универзитета попут машинског и да ће допринети развоју истраживања и иновација.

  

"Цео процес је заједнички пројекат српске науке и високог образовања и Привредне
коморе и свих који треба да кажу шта је то потребно", рекао је Шарчевић.(Бета)
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